

PRAYERS

PRIVATE MEMBERS' BUSINESS

Pursuant to Standing Order 30(6), the House proceeded to the consideration of Private Members' Business.

Mr. Skelly (North Island—Powell River), seconded by Mr. Skelly (Comox—Alberni), moved,—That, in the opinion of this House, the government should demonstrate to Canadians that Members of Parliament and their support staff are subject to the same regulations enforced in federal buildings with regard to the smoking of tobacco products by banning immediately all smoking of tobacco products on Parliament Hill.—(*Private Members' Business M-510*)

And debate arising thereon;

The time provided for consideration of Private Members' Business having expired, pursuant to Standing Order 96, the Order was dropped from the *Order Paper*.

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Cooper, for Mrs. Campbell (Vancouver Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning abortion (English and French), as follows:

- 342-7387 presented by Mr. Blackburn (Brant);
- 342-7412 and 7413 presented by Mr. Holtmann;
- 342-7447 presented by Mr. Kilger (Stormont—Dundas).—Sessional Paper No. 342-9/17W.

Mr. Cooper for Mr. Mayer, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions 342-7159, 342-7315 and 342-7354 presented by Mr. Laporte concerning the Canadian Wheat Board. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/36P.

PRIÈRE

AFFAIRES ÉMANANT DES DÉPUTÉS

Conformément à l'article 30(6) du Règlement, la Chambre aborde l'étude des affaires émanant des députés.

M. Skelly (North Island—Powell River), appuyé par M. Skelly (Comox—Alberni) propose,—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait montrer aux Canadiens que les députés et leur personnel de soutien sont soumis, en ce qui concerne l'usage des produits du tabac, à la même réglementation que celle qui s'applique dans les édifices fédéraux, en interdisant totalement, dès maintenant, l'usage des produits du tabac sur la colline du Parlement.—(*Affaires émanant des députés M-510*)

Il s'élève un débat.

La période prévue pour l'étude des affaires émanant des députés est expirée et, conformément à l'article 96 du Règlement, l'ordre est rayé du *Feuilleton*.

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Cooper, au nom de M^{me} Campbell (Vancouver—Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur l'avortement (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-7387 présentée par M. Blackburn (Brant);
- 342-7412 et 342-7413 présentées par M. Holtmann;
- 342-7447 présentée par M. Kilger (Stormont—Dundas).—Document parlementaire n° 342-9/17W.

M. Cooper, au nom de M. Mayer, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions 342-7159, 342-7315 et 342-7354 présentées par M. Laporte sur la Commission canadienne du blé. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/36P.